



MAJLIS PEPERIKSAAN MALAYSIA

IKLAN JAWATAN KOSONG



Majlis Peperiksaan Malaysia ialah sebuah Badan Berkanun di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia ingin mempelawa warganegara Malaysia yang berkecenderungan untuk mengisi kekosongan jawatan sambilan seperti yang berikut:

Jawatan	Butiran	Kadar Upah	Syarat Lantikan
Pekerja Sambilan Harian (PSH)	<p>Jawatan 1: Pembantu Tadbir (Sambilan) Kekosongan: 19 Tempoh: 22/6/2018 - 1/7/2018 Umur: Tidak melebihi 35 tahun * Tertakluk kepada prestasi kerja yang memuaskan dan mematuhi peraturan yang ditetapkan oleh jabatan</p>	RM54.00 (Sehari)	<p>(i) Lulus Sijil Pelajaran Malaysia iaitu sekurang-kurangnya lulus 6 mata pelajaran, termasuk 2 kepujian (Bahasa Malaysia dan 1 mata pelajaran lain).</p> <p>(ii) Keutamaan untuk calon lelaki.</p>
	<p>Jawatan 2: Penolong Pegawai Tadbir Gred N29 Kekosongan: 3 Tempoh: 6 hingga 12 bulan Umur: Tidak melebihi 35 tahun * Tertakluk kepada prestasi kerja yang memuaskan dan mematuhi peraturan yang ditetapkan oleh jabatan</p>	RM72.00 (Sehari)	<p>(a) (i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan; atau</p> <p>(ii) Diploma dalam apa-apa bidang pengajian yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; dan</p> <p>(iii) kepujian Bahasa Malaysia/ Bahasa Melayu (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan</p> <p>(b) Syarat tambahan</p> <p>(i) Memiliki lesen memandu; dan</p> <p>(ii) mempunyai kenderaan (kereta) sendiri adalah satu kelebihan.</p> <p>(c) Fungsi Tugas</p> <p>(i) Mengurus lantikan pemeriksa bagi mata pelajaran Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM).</p> <p>(ii) Mengurus penerimaan/ penghantaran bahan pemeriksaan STPM.</p> <p>(iii) Membantu Pegawai Mata Pelajaran bertugas sebagai urus setia Mesyuarat Penyelarasan STPM di hotel.</p>

1. CARA MEMOHON

Permohonan hendaklah mengisi borang permohonan secara *online* di <http://apps.mpm.edu.my/eperjawatan/>.

2. TARIKH TUTUP PERMOHONAN

Permohonan hendaklah dibuat tidak lewat dari **13 April 2018 (Jumaat)**. Permohonan yang lewat atau tidak mengikut peraturan akan ditolak.

3. CATATAN

- (a) Hanya calon yang terpilih akan dihubungi untuk temu duga.
- (b) Permohonan dianggap tidak berjaya sekiranya tidak dihubungi dalam tempoh **7 hari** dari tarikh iklan ditutup.